
P r o t o k ó ł Nr LIII 

 sesji Rady Gminy Szydłów, która odbyła się w dniu 21 września 2010 r. w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy w Szydłowie. Obrady rozpoczęły się o godz. 800,           
a zakończyły o godz. 1000. 

W obradach sesji uczestniczyło 13 radnych na ogólną liczbę 14 radnych. 
Jeden radny był nieobecny, a jego nieobecność usprawiedliwiona. Lista obecności 
radnych jest załącznikiem  do niniejszego protokołu.  

 Proponowany porządek obrad:  

       1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
       2. Przyjęcie porządku obrad. 
       3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji RG. 
       4. Zapytania i interpelacje radnych. 
       5. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami RG. 
       6. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał w sprawach: 
           - zmian w budżecie gminy na 2010 r., 
           - zatwierdzenia aneksu nr 2 do Planu Odnowy Miejscowości Szydłów, 
           - zatwierdzenia aneksu  do Planu Odnowy Miejscowości Korytnica na lata  
             2010 - 2020, 
           - zatwierdzenia aneksu  do Planu Odnowy Miejscowości Kotuszów na lata  
             2009 - 2016, 
           - zatwierdzenia aneksu do Planu Odnowy Miejscowości Grabki Duże na lata  
             2010 - 2020, 
           - zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Brzeziny na lata 2010 - 2017, 
           - zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Rudki na lata 2010 - 2017, 
           - procedury uchwalania budżetu gminy oraz rodzaju i szczegółowości  
             materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu, 
      7.  Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
      8.  Wolne wnioski i informacje. 
      9.  Zamknięcie obrad. 

 
Ad. 1. 

Obrady LIII sesji Rady Gminy Szydłów otworzył i przewodniczył obradom 
Przewodniczący Rady Gminy – Roman Baron,  który powitał obecnych na sesji 
radnych, Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, pracowników UG, przedstawicieli jednostek 
budżetowych, sołtysów, radnego Rady Powiatu. 
Na podstawie listy obecności radnych stwierdził quorum uprawniające radę Gminy do 
podejmowania prawomocnych uchwał.  

Ad. 2. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił radnym proponowany porządek obrad LIII 
sesji RG i poprosił radnych o zgłaszanie wniosków, co do jego zmian lub 
uzupełnienia. Wnioski takie nie zostały zgłoszone  i w przeprowadzonym głosowaniu                           
jawnym porządek obrad został jednogłośnie przyjęty. 
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Ad. 3.   

Przewodniczący RG poinformował, że do chwili rozpoczęcia obecnej sesji nie 
wpłynęły pisemne wnioski lub zastrzeżenia co do treści protokołu z poprzedniej sesji. 
W przeprowadzonym głosowaniu jawnym protokół został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 4. 

W tym punkcie porządku obrad radni zgłosili następujące zapytania i interpelacje: 
- Stanisław Fit -  ponownie poruszył sprawę sporządzenia kalkulacji dowozu dzieci do  
  szkoły w Solcu ponieważ rodzice tych dzieci chcą zapłacić za ten dowóz, poprosił  
  również o przywiezienie 3-4 wywrotek rumoszu na drogę pod lasem obok łąki pana 
  Nowickiego – ze względu na zły stan tej drogi na tym odcinku mieszkańcy jeżdżą  
  przez łąkę p. Nowickiego, 
- Krzysztof Ćwiek – stwierdził, że na poprzedniej sesji Wójt w odpowiedzi na jego  
  interpelację zobowiązał się do zabezpieczenia placu zamkowego i sceny. Radny  
  stwierdził, że wykonywane jest równanie placu ale chciałby wiedzieć jak wygląda  
  zabezpieczenie sceny i spacernika. 
  Ponadto radny K. Ćwiek wrócił do sprawy swojej interpelacji z 2007 r. w sprawie  
  funkcjonowania kanalizacji komunalnej i oczyszczalni ścieków w Grabkach Dużych   
  – w otrzymanej pisemnej odpowiedzi Wójt Gminy poinformował, że do oczyszczalni  
  napływa więcej ścieków niż wynikałoby to ze zużywanej przez mieszkańców Grabek  
  Dużych wody. Radny chciałby dowiedzieć się jak przedstawia się ten problem  
  obecnie.  
- Monika Michalec – poinformowała, że na zebraniu wiejskim w Brzezinach Wójt  
  obiecał dowóz kamienia lub rumoszu na drogę w stronę Małych Brzezin.  
  Przypomniała także o konieczności oczyszczenia rowu obok zabudowań pani  
  Stolarskiej,  
- Adam Zmorek – zwrócił uwagę, że na drodze powiatowej w kierunku do Stopnicy       
  powstały ubytki asfaltu na krawędzi drogi, a efektem tego są ostre krawędzie  
  asfaltu, co może powodować niebezpieczeństwo w ruchu pojazdów – zdaniem  
  radnego należy nawieźć kamienia na pobocze celem uzupełnienia ubytków. 
  Zwrócił również uwagę, że nic nie zostało zrobione na drodze powiatowej w Wolicy, 
- Tadeusz Gąsiorek – przypomniał, że zgłaszał już wcześniej potrzebę skierowania  
  koparki do Korytnicy celem umocowania betonowej płyty, która zapobiegnie   
  wymulaniu piasku przez wody opadowe, 
- Roman Baron – przypomniał o potrzebie nawiezienia rumoszu na drogę w stronę  
  „Dobrej Wody” – do chwili obecnej nie zostało to zrobione, a droga ta na niektórych  
  odcinkach jest nieprzejezdna.  
  Radny zapytał również czy budowa kanalizacji w pobliżu Bramy Krakowskiej nie  
  będzie miała wpływu na tę zabytkową budowlę – zabytek ten jest praktycznie  
  otoczony wykopami pod sieć kanalizacyjną. 
 
Ad. 5. 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności w okresie między 
sesjami i tak powiedział: 
- wykonywane na terenie  gminy inwestycje przebiegają zgodnie z planem,    
  występują tylko problemy z budową kanalizacji w Szydłowie – ul. Kielecka,               
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  ul. Kazimierza Wielkiego, ul Solecka, 
- w najbliższych dniach zostaną ogłoszone przetargi na inwestycje w Rudkach,  
  Brzezinach i Kotuszowie, 
- z powodu awarii koparki wystąpił poślizg w harmonogramie nawożenia rumoszu         
  i kamienia na drogi gminne – próby samodzielnego remontu koparki nie przyniosły  
  efektu i został wezwany specjalistyczny serwis, 
- od 1 października zostanie uruchomiona świetlica w Potoku, 
- do końca bieżącego miesiąca zostanie zakupiony kontener socjalny                           
  z przeznaczeniem na świetlicę w Wolicy. 
 
Ad. 6. 
 
W tym punkcie porządku obrad Rada Gminy przystąpiła do rozpatrywania                     
i uchwalania projektów uchwał. 
Pierwszy projekt uchwały jaki został przedstawiony przez przewodniczącego obrad 
dotyczył zmian w budżecie Gminy na 2010 rok. Przewodniczący obrad poprosił 
Skarbnika Gminy o szczegółowe wyjaśnienia dokonywanych zmian. 
Pani Alicja Kłonicka – Skarbnik Gminy zabierając głos szczegółowo omówiła zmiany 
w budżecie gminy dokonane od czasu ich przedstawienia na posiedzeniu Komisji 
RG, a które muszą zostać wprowadzone w związku ze środkami, które wpłynęły do 
budżetu. Proponowane zmiany budżetu dotyczą: 
- w dochodach:  
   dział 750 Administracja publiczna rozdz. 75075 § 0830. zwiększa się  o 5.000,00 zł       
   - umowa z Urzędem Marszałkowskim Województwa Świętokrzyskiego                      
   z 19.08.2010 r. – wsparcie finansowe XIII Święta Śliwki.  
- w wydatkach: 
  - zmniejsza się wydatki o kwotę 9.640,00 zł - dział 758 rozdz.75818 §4810   
    rozliczenia różne – rezerwy ogólne i celowe – 9.640,00 zł. 
  - zwiększa się wydatki o kwotę 14.640,00 zł - dział 010 Rolnictwo i łowiectwo rozdz.     
    01095 § 6050 o kwotę 5.000,00 zł. – zakup kontenera na świetlicę w Wolicy; 
    Dział 750 Administracja publiczna rozdz. 75075 §4300 na zorganizowanie „XIII       
    Święta Śliwki, na wykonanie folderów    i  plakatów promujących województwo  
    świętokrzyskie”  o kwotę 5.000,00 zł; 
    Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa rozdz.70005 §6050 – o kwotę 4.640,00 zł –  
    adaptacja i remont budynku w Gackach na budynek socjalny. 
Ponadto dokonuje się przeniesienia wydatków w działach: dział  600 Transport             
i łączność,  rozdz. 60016 o kwotę 2.196,00 zł. Dział 900 Gospodarka komunalna            
i ochrona środowiska o kwotę 500,00 zł. 
W dziale  600 Transport i łączność,  rozdz. 60016 w załączniku limity wydatków na 
wieloletnie programy inwestycyjne, kwotę 8.000,00 zł przenosi się na wydatki            
w dziale 600 Transport i łączność,  rozdz. 60016  zadania inwestycyjne jednoroczne. 
Skarbnik Gminy stwierdziła, że w powyższych zmianach nie została ujęta dotacja dla 
STS ponieważ w tej sprawie opinię musi wydać Regionalna Izba Obrachunkowa. 
Do przedstawionych zmian pytanie zadał radny Krzysztof Ćwiek, który chciał 
dowiedzieć się czego dotyczy kwota 2.029 zł i czy nie jest to czasem wynagrodzenie 
dla p. Laskowskiego, który pracował koparką na placu zamkowym przed Turniejem 
Rycerskim oraz czego dotyczą wypłaty dodatkowych wynagrodzeń dla kierowców 
autobusów, przy czym radny wyraził obawę czy nie są to wynagrodzenia dotyczące   
wyjazdów autobusów w okresie wakacji na zadania nie związane z oświatą. 
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Wyjaśnienia tych problemów dokonali zarówno Wójt Gminy, który stwierdził, że pan 
Laskowski za roboty wykonane koparką przed Turniejem Rycerskim nie otrzymał        
i nie otrzyma żadnego wynagrodzenia, a w okresie wakacji autobus szkolny został 
nieodpłatnie udostępniony tylko dla Szydłowskiego Towarzystwa Strzeleckiego oraz 
Skarbnik Gminy, która powiedziała, że kwota 2.029 zł dotyczy wynagrodzenia dla 
operatora koparki, który w okresie wakacji na podstawie umowy zlecenia dokonywał 
plantowania rumoszu nawiezionego na drogi gminne i taki sposób jego 
wynagrodzenia został podyktowany dużą ilością godzin nadliczbowych tego 
pracownika przy wykonywaniu pracy kierowcy autobusu dowożącego dzieci do szkół 
w trakcie roku szkolnego. Natomiast wynagrodzenia pozostałych kierowców to 
wynagrodzenia za godziny nadliczbowe – Zespół Obsługi Szkół złożył wniosek, który 
obejmuje wykaz godzin nadliczbowych kierowców od września 2009 r. 
Innych uwag lub zastrzeżeń do projektu uchwały nie było i w przeprowadzonym 
głosowaniu jawnym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

UCHWAŁA Nr LIII/ 264/ 2010 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Następny projekt przedstawiony przez przewodniczącego obrad dotyczył 
zatwierdzenia aneksu nr 2 do Planu Odnowy Miejscowości Szydłów. 
Wójt Gminy wyjaśnił, że konieczność wprowadzenia w formie aneksu nr 2 zmian do 
Planu Odnowy Miejscowości Szydłów wynika z oceny dokonanej przez 
Świętokrzyskie Biuro Rozwoju Obszarów Wiejskich wniosków o dofinansowanie 
zadań objętych Planem Odnowy Szydłowa, które wskazało brak w tym planie  opisu   
i charakterystyki obszarów związanych z kształtowaniem obszarów o szczególnym 
znaczeniu dla zaspokojenia potrzeb mieszkańców. Ponadto powiedział, że uchwała 
RG w sprawie planu odnowy miejscowości musi być poprzedzona uchwała zebrania 
wiejskiego miejscowości. Procedura ta dalej obowiązuje mimo, że zapowiadana była 
zmiana przepisów, które zakładały, że uchwała zebrania wiejskiego nie będzie 
konieczna. Zebranie wiejskie mieszkańców Szydłowa odbyło się w dniu 20 września 
br. 
Uwag do projektu uchwały nie było. 
Przewodniczący RG poprosił radnych aby w otrzymanym projekcie uchwały dopisali 
datę zebrania wiejskiego – „20 października 2010 r.”, bowiem w chwili 
przygotowywania materiałów na sesję nie była znana data tego zebrania,                   
a następnie poddał uchwałę pod głosowanie i w przeprowadzonym głosowaniu 
jawnym Rada Gminy jednogłośnie uchwaliła tę uchwałę. 
 

UCHWAŁA Nr LIII/ 265/ 2010 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Z kolei Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia aneksu do Planu Odnowy Miejscowości Korytnica na lata 2010 – 2020. 
Wójt Gminy wyjaśnił, że plan odnowy miejscowości Korytnica  wymaga takich 
samych zmian jak plan odnowy Szydłowa, co zostało podniesione w trakcie oceny 
wniosku dokonanej przez Świętokrzyskie Biuro Rozwoju Regionalnego. 
Uwag lub zastrzeżeń do projektu uchwały nie było i w przeprowadzonym głosowaniu 
jawnym Rada Gminy jednogłośnie uchwaliła tę uchwałę. 
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 UCHWAŁA Nr LIII/ 266/ 2010 

(o treści jak w załączeniu) 
 

Następny projekt uchwały dotyczył zatwierdzenia aneksu do Planu Odnowy 
Miejscowości Kotuszów na lata 2009 – 2016 i został przedstawiony przez 
Przewodniczącego RG. 
Wójt Gminy wyjaśnił, że plan odnowy miejscowości Kotuszów  wymaga takich 
samych zmian jak poprzednio zmieniane plany odnowy Szydłowa i Korytnicy, co 
zostało podniesione dokonanej przez Świętokrzyskie Biuro Rozwoju Regionalnego     
w trakcie oceny wniosku o dofinansowanie inwestycji w Kotuszowie. 
Uwag lub zastrzeżeń do projektu uchwały nie było i w przeprowadzonym głosowaniu 
jawnym Rada Gminy jednogłośnie uchwaliła tę uchwałę. 
 

UCHWAŁA Nr LIII/ 267/ 2010 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia aneksu do Planu Odnowy Miejscowości Grabki Duże na lata 2010 – 
2020.Uwag lub zastrzeżeń do projektu uchwały nie było i w przeprowadzonym 
głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie uchwaliła tę uchwałę. 
 

UCHWAŁA Nr LIII/ 268/ 2010 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Następnie Przewodniczący RG przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
Planu Odnowy Miejscowości Brzeziny na lata 2010 – 2017. 
Radna Monika Michalec zgłosiła kilka zmian w planie odnowy miejscowości Brzeziny, 
które radni wprowadzili do otrzymanych projektów tego dokumentu.  
Wójt Gminy przedstawił wyjaśnienia i powiedział, że opracowany i przedłożony do 
zatwierdzenia  Plan Odnowy Miejscowości  Brzeziny na lata 2010 – 2017 jest szansą 
dla rozwoju tej miejscowości poprzez: budowę zatoki postojowej dla samochodów 
wraz z placem zabaw dla dzieci, zagospodarowanie na cele rekreacyjne terenu po 
zbiorniku wodnym, remont i wyposażenie świetlicy dla młodzieży, budowę boiska 
sportowego, modernizację dróg gminnych, budowę chodników, itp.                                         
            Głównym źródłem finansowania zadań wynikających z Planu Odnowy 
Miejscowości Brzeziny będą środki    z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. 
Uwag lub zastrzeżeń do projektu uchwały nie było i w przeprowadzonym głosowaniu 
jawnym Rada Gminy jednogłośnie uchwaliła tę uchwałę. 
 

UCHWAŁA Nr LIII/ 269/ 2010 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Kolejny projekt uchwały przedstawiony przez Przewodniczącego RG dotyczył 
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Rudki na lata 2010 – 2017. 
Wójt Gminy wyjaśnił, że Plan Odnowy Miejscowości Rudki na lata 2010 – 2017 
będzie szansą dla rozwoju tej miejscowości poprzez: budowę boiska do piłki nożnej, 
remont i wyposażenie remizy OSP, modernizację dróg gminnych, budowę 
chodników, remont dróg dojazdowych do pól, budowę rowów odwadniających.  
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Głównym źródłem finansowania zadań wynikających z Planu Odnowy 

Miejscowości Rudki będą środki z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. 
 

UCHWAŁA Nr LIII/ 270/ 2010 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Ostatnim projektem uchwały przygotowanym na LIII sesję Rady Gminy była uchwała 

w sprawie procedury uchwalania budżetu oraz rodzaju i szczegółowości materiałów 
informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu. Projekt ten został przedstawiony 
przez przewodniczącego obrad, który następnie poprosił Skarbnika Gminy                 
o wyjaśnienia w sprawie tego projektu. 

Pani Alicja Kłonicka – Skarbnik Gminy zabierając głos stwierdziła, że 
obowiązek uchwalenia takiej uchwały wynika z przepisów ustawy z dnia 27 sierpnia 
2009 r.   o finansach publicznych. 
Proponowana do przyjęcia przez RG  uchwała w sprawie procedury uchwalania 
budżetu oraz rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących 
projektowi budżetu określa zasady i terminy opracowywania i przekazywania 
materiałów do sporządzenia budżetu gminy na dany rok budżetowy.  
Pytań lub uwag do przedstawionego projektu uchwały nie było. 
Przewodniczący obrad sesji RG poddał uchwałę pod głosowanie                                   
i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie uchwaliła tę 
uchwałę. 
 

UCHWAŁA Nr LIII/ 271/ 2010 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Ad. 7. 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych udzielił Wójt Gminy: 
- rumosz na drogę w Solcu – zostanie tam dowieziony jeden samochód tego  
  materiału. Jak wcześniej już wyjaśniał opóźnienia w robotach na drogach gminnych  
  wynikły z awarii koparki UG, a nie było możliwości wynajęcia koparki z ZGK  
  ponieważ została wynajęta przez wykonawcę kanalizacji w Szydłowie, 
- zabezpieczenie sceny i spacernika – Wójt zobowiąże dyrektora GCK do  
  zabezpieczenia tych obiektów poprzez umieszczenie tablic ostrzegawczych. Dodał,  
  że kościół pw. Wszystkich Świętych jest zamykany, a mimo to młodzież wchodzi  
  tam i robi bałagan, 
- oczyszczalnia ścieków w Grabkach Dużych – w bieżącym roku trzykrotnie  
  odwoływane było urządzenie do kontrolowania kanalizacji tzw. „łunochod”, którego  
  dysponent miał nieodpłatnie przeprowadzić kontrolę kanalizacji w Grabkach  
  Dużych. Wójt Gminy dodał, że problemy związane z funkcjonowaniem kanalizacji        
  i oczyszczalni ścieków w Grabkach Dużych występowały od oddania obiektu do ‘ 
  użytkowania, na etapie projektowania kanalizacji nie przewidziano podłączenia  
  bloków mieszkalnych. 
- rumosz na drogę do Małych Brzezin – po uruchomieniu koparki rumosz z rezerwy  
  będącej w dyspozycji Wójta Gminy zostanie dowieziony na ten odcinek drogi, 
- w sprawie poboczy na drodze do Stopnicy – zostanie złożone pismo do Zarządu  
  Dróg Powiatowych w Staszowie, 
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- Brama Krakowska – firma wykonująca kanalizację jest świadoma konsekwencji        
  w wypadku uszkodzenia tej budowli i robory te prowadzone są zgodnie ze sztuką  
  budowlaną. Zdaniem Wójta nic tam nie powinno się wydarzyć. 
Do tych odpowiedzi ustosunkował się radny Krzysztof Ćwiek, który powiedział, że nie 
zadawalają go odpowiedzi Wójta, bo jeżeli Wójt coś deklaruje, to jest czas między 
sesjami RG aby to wykonać. Tabliczki ostrzegawcze to nie jest inwestycja i można 
było już to zrobić, bo zajęcia szkolne trwają już miesiąc. Ponadto radny K. Ćwiek 
stwierdził, że Wójt dokładnie wie z czego jest ten duży spływ wody do oczyszczalni      
w Grabkach Dużych. Minęło już 3 lata i Wójt Gminy nic nie zrobił w tym względzie,      
a koszty funkcjonowania oczyszczalni w Grabkach Dużych obciążają wszystkich 
mieszkańców. Jest to zdaniem radnego rażące naruszenie prawa. 
Wójt odpowiedział, że nie ma pewności co do przyczyn nadmiernego spływu wody do 
oczyszczalni w Grabkach Dużych. 
 
Ad. 9. 
 
W tym punkcie porządku obrad głos zabrali: 
- Stanisław Wojterski –  prezes OSP w Szydłowie przedstawił pismo z dnia                
  16 września 2010 r., które jest prośbą o udzielenie z budżetu gminy  pomocy  
  finansowej OSP Szydłów w kwocie 8.000,00 zł na prace remontowo – budowlane 
  w budynku remizy OSP. W piśmie tym wskazał również niekonsekwencję                 
  w postępowaniu Wójta Gminy, który na zebraniu  sprawozdawczym OSP w styczniu  
  br. praktycznie ze 100% pewnością obiecał  przeznaczyć środki na ten cel, ale  
  słowa tego do chwili obecnej nie dotrzymał. 
  Odpowiadając Wójt Gminy zadeklarował, że może na ten cel przeznaczyć z  
  budżetu gminy w wysokości 5.300,00 zł, a pozostałe środki być może zostaną  
  wygospodarowane w następnych miesiącach br.  
  Ponadto Wójt Gminy poinformował, że Gmina będzie składała wniosek                        
  o dofinansowanie remontu ulic Cmentarnej, Wschodniej i Armii Krajowej i w związku  
  z tym trzeba będzie przeanalizować sprawę budowy dalszej części sieci  
  kanalizacyjnej  i oświetlenia na tych ulicach. Poinformował także, że Starostwo  
  Powiatowe będzie składać wniosek o dofinansowanie remontu drogi powiatowej na  
  odcinku Życiny – Chmielnik, a Gmina Szydłów będzie partycypować w tym zadaniu  
  poprzez sfinansowanie remontu odcinka tej drogi leżącego w granicach gminy.  
- radny – Ryszard Sadłocha zwrócił uwagę na potrzebę przeniesienia hydrantu            
  w Rudkach, który obecnie stoi w drodze. 
- radny Stanisław Fit – zapytał czy są czynione jakieś kroki w celu wyjaśnienia  
  problemu drogi w Grabkach Małych – starostwa powiatowe w Busku Zdroju                  
  i w Staszowie mają różne zdania na temat położenia tej drogi w granicach gmin  
  Gnojno i Szydłów, zapytał także czy był już geodeta na drodze Solec – Tuczępy, 
  Odpowiadając Wójt Gminy stwierdził, że 22 lub 23 września geodeta będzie  
  dokonywał pomiarów tej drogi, a w sprawie drogi w Grabkach Małych powiedział, że  
  ZDP w Staszowie zadeklarował dołożenie 50% kosztów wykonania robót na tej  
  drodze. 
- radny Stanisław Czechowski – stwierdził, że przed otwarciem świetlicy w Potoku   
  należałoby zrobić porządek w pomieszczeniach przeznaczonych na ten obiekt, 
  W tej sprawie Wójt Gminy stwierdził, że w ostatnim czasie klucz do szkoły zabrał  
  sołtys celem umieszczenia tam na nocleg pielgrzymki ze Stalowej Woli, a po  
  pewnym czasie kiedy Wójt był w budynku stwierdził, że jest tam duży bałagan,  
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  podobnie jest w Brzezinach. Zostały wykonane fotografie celem udokumentowania  
  faktycznego stanu tych pomieszczeń. W związku z tym zapytał, czy to Wójt ma  
  wszędzie dbać o czystość i porządek, czy inicjatywy w tym względzie nie mogliby  
  wykazać sołtysi lub radni i przy pomocy mieszkańców uporządkować te  
  pomieszczenia. 
  W tej sprawie głos zabrał radny Stanisław Czechowski, który stwierdził, że                
  w Szydłowie nie ma takiego radnego, który wykaszał by pobocza dróg i rowy  
  i on nie zamierza tego robić. 
- Stanisław Buszko – przypomniał problem drogi Jabłonica – Kotuszów, o której           
  w ogóle nic się nie mówi, konkretnie chodzi kiedy będzie położony asfalt, 
  W odpowiedzi Wójt Gminy stwierdził, że przy opracowywaniu budżetu gminy na  
  2011 rok będzie wspólnie z radnymi i sołtysami zastanawiał się nad wyborem, które  
  drogi będą remontowane w pierwszej kolejności i wtedy problem drogi Jabłonica –  
  Kotuszów będzie z pewnością rozpatrywany. 
- Jolanta Jopkiewicz – sołtys Potoka Rządowego – zapytała jak przestawia się  
  sprawa budowy wodociągu w Potoku, 
  Wójt Gminy zapewnił, że prace przy wodociągu rozpoczną się jeszcze w tym roku. 
- Stanisław Wojterski – mieszkaniec Szydłowa zapytał Wójta czy prawdą jest, że na  
  gruntową drogę w Szydłowie Gmina wozi rumosz, 
  Wójt odpowiedział, że jest to tyko w części prawda – Gmina dała tylko rumosz, nie  
  poniosła natomiast żadnych kosztów związanych z załadunkiem i transportem  
  rumoszu. 
  Odnosząc się do wypowiedzi Wójta pan Stanisław Wojterski stwierdził, że będzie  
  jeszcze sprawdzał tę sprawę. 
- Michał Skotnicki – radny Rady Powiatu – który w swoim wystąpieniu poruszył kilka  
  spraw, a to: 
  - w bieżącym roku powiat staszowski został dotknięty powodzią i w związku z tym  
    zostanie prawdopodobnie objęty specjalnym programem usuwania skutków  
    powodzi, jednak Gmina Szydłów nie skorzysta z tego bo Wójt nie złożył żadnych  
    wniosków o środki finansowe z tego programu, 
  - Wójt Gminy mówił, że w przyszłym roku będą robione remonty dróg powiatowych   
    przy wsparciu środków finansowych MSWiA, ale wnioski o dofinansowanie składa  
    się tylko do 30 września br., 
  - w sprawie drogi w Grabkach Małych występują zawirowania między starostwami      
    w Staszowie i Busku Zdroju w sprawie ustalenia własności 90 metrowego odcinka  
    tej drogi leżącego na pograniczu gmin Szydłów i Gnojno, 
  - odniósł się do zebrania wiejskiego w Szydłowie i w związku z tym powiedział, że  
    nie chce aby w świadomości radnych i pozostałych mieszkańców gminy  
    funkcjonował niekorzystny obraz mieszkańców Szydłowa, którzy na to zebranie  
    przybyli oburzeni na zapisy umowy na wykonanie przyłączy kanalizacyjnych, które  
    nie przewidują odpowiedzialności wykonawcy za szkody wynikłe w trakcie robót. 
    Mieszkańcy przyszli na to zebranie, którego głównym tematem było zatwierdzenie  
    planu odnowy miejscowości Szydłów, ponieważ była to dla nich sprawa  
    priorytetowa. 
    W tej chwili głos zabrał Wójt Gminy, który powiedział, że na zebranie przyszli  
    ludzie nie w celu dyskutowania nad aneksem do planu odnowy miejscowości  
    Szydłów, ale celem stworzenia zamieszania w związku z umowami, dyskusja nad  
    zapisami umowy trwała ponad pół godziny, a następnie, w trakcie czytania aneksu  
    do planu odnowy Szydłowa mieszkańcy opuścili miejsce zebrania. Wyszli również  
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    radni. Na sali pozostały 4 osoby i zdecydowaliśmy o ponownym zwołaniu zebrania  
    w sprawie aneksu do planu odnowy miejscowości w innym terminie. 
    W tym momencie pan Michał Skotnicki dopowiedział, że również wyszedł                
    z zebrania bo wolał to uczynić niż zostać z Wójtem. 
    Wójt zakończył swoje wystąpienie stwierdzając, że zapisy umowy były  
    konsultowane z radcą prawnym, który sporządził ok. 20 takich umów w różnych  
    gminach i nigdzie nie było takich problemów. 
 
Ad. 9. 
Przewodniczący obrad stwierdził, że porządek obrad sesji został wyczerpany              
i dokonał zamknięcia obrad LIII sesji Rady Gminy Szydłów. 
 
 Protokołowała 
 
Alicja Kłonicka 


